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Nová naděje
Po Covidovém jaru přišlo opět léto, které jsme odstartovali akcí
QUO VADIS HALAHOJ, brigádami na základnách, rekordním
počtem čtrnácti letních táborů a ukončili multižánrovým
festiválkem Za zdí. Nyní přichází podzim s celou směsicí
tradičních i nových akcí. A s novou nadějí. S nadějí, že letos už
Covid nezhatí vše připravené a plánované, ale i s novou nadějí na
nové instruktory Halahoje, kteří započali svůj školicí rok a budou
to právě oni, kteří pak povedou tábory a akce v dalších letech. 
 
Přeji nám všem, ať té "nové naděje" v této době je co nejvíce, jak v
našich rodinách, tak i ve společnosti.
 

Vítek Oplatek a HALAHOJ

Zprávy a fotky 
z proběhlých akcí
Rozhovor s Julčou
a Jáchymem
Šislerovými
Pozvánky na
nejbližší akce
Zlatá Lavička 2020

CO NAJDETE V TOMTO
ČÍSLE?



Quo vadis
Halahoj

VÝSLEDKY ZLATÉ LAVIČKY 2020

POČIN ROKU
Vítěz: Celoroční brigády a budování na
Strojatíně
Užší nominace: Odlož si aneb tábor pro
dospělé, Vydání Almanachu 50 let
táboření na Mrákotíně

OSOBNOST ROKU
Vítěz: Vojtěch Palát
Užší nominace: Šimon Benda, Honza
Menšík, Michal Vašíček

AKCE ROKU
Vítěz: Odlož si!
Užší nominace: Poslední tajemství
Bradavic, Šlak II.

HRA ROKU
Vítěz: Čokoládové žabky
Užší nominace: Dostihy a sázky, Dračí
vejce, Ubongo

V květnu proběhla akce Quo vadis
Halahoj, na které jsme pohlíželi zpět na
to, co se událo v Halahoji za posledních
pět let a hlavně jsme plánovali, kam
bychom nadále chtěli Halahoj směřovat.
Bylo zde také zvoleno nové vedení
Halahoje a vyhlášeny ceny Zlatá Lavička.

VEDENÍ HALAHOJE 2021/2022

Předseda: Vítek Oplatek
Místopředsedkyně: Hanka Milostná

Členové vedení: Berenika Dočkalová,
Marie Bendová, Šimon Benda,
Vojtěch Palát, Michal Vašíček,
Jan Menšík, Julie Šislerová

Předseda revizní komise: Zdeněk Žanda
Člen: Monika Paločková

Zástupci KG: Jáchym Šisler, Filip Hess,
Vašek Hess



Letní tábory 2021



Julie Šislerová

Představujeme
členy vedení
Halahoje

Jak ses dostala k Halahoji?
Jako malinká jsem chodila do oddílku, který tehdy
vedl David Hort a scházeli jsme se v Domečku. Bylo
to něco podobného jako dnešní Holahoj. To bylo
takové první setkání s halahojským prostředím. Do
kontaktu s Halahojem jsem se dostala znovu, když
jsem přišla na KG. Intenzivněji ve chvíli, kdy mě Víťa
ještě s dalšími oslovil, jestli bych nechtěla pořádat
tétéčka (třídní teambuildingy). No a tehdy mě
chytlo, že můžu připravovat akce pro ostatní,          
 a jsem ráda, že v tom můžu pokračovat dál.

Čím se v Halahoji zabýváš?
V současné době jezdím na puťáky s naší
skupinou Harcovníků a pomáhám s přípravou
táborů a víkendovek. A taky se postupně
rozkoukávám ve vedení, kde jsem se nedávno
ocitla. 

Co tě na Halahoji baví?
Baví mě ta spousta zážitků, které by se jinde
neuskutečnily. A taky to, že vždycky když tam
přijdu, tak si připadám vítaná.



Za zdí
Na konci prázdnin (27. - 29. 8. 2021) proběhl v areálu
Katolického gymnázia multižánrový festival Za zdí,
který Halahoj pomáhal pořádat.
Vystoupil zde Pavel Helan, duo Laky Mari,  proběhly
dvě divadelní pohádky a spousta dalšího programu.
Tato akce se uskutečnila díky projektu Mládež kraji.

Adaptační kurz 1.A
Adaptační kurz pro nové studenty čtyřletého studia
proběhl tradičně první týden v září na faře ve Velkém
Újezdu.



Co se dá stihnout
 za 4 dny?

Navázat nová
přátelství, blíže poznat

třídní učitelku či
spirituála, vyzpovídat

pana ředitele, zažít
spoustu zajímavých

aktivit, hrát fotbal,
přehazku

a legendární vláčky,
lovit živočichy

v rybníce, opékat buřty,
vyrábět masky,

připomenout si základy
první pomoci, hrát

divadlo, zpívat.

Lenka Zerzová

Adaptační kurz
primy

V úterý 7. září se žáci primy sešli na parkovišti u
zimního stadionu, aby se společně vydali na adaptační
kurz. Ještě se skoro neznali, a proto se některým
možná nechtělo trávit čtyři dny s neznámými vedoucími
v neznámém prostředí.
Žáci dojeli do Velkého Újezdu a ubytovali se na faře.
Hned při příchodu na faru čekala všechny aktivita, při
níž prozkoumali faru i nejbližší okolí a seznámili se se
všemi dospělými členy týmu. Po celou dobu adapťáku
měla dítka dost úkolů, soutěží  i poznávacích aktivit a
čtyři dny utekly velice rychle. Teď už má každý primán
29 nových kamarádů – spolužáků.
Poděkování za přípravu adapťáku patří Vítkovi, Honzovi,
Monice, Hance i Vojtovi.



Farní den
Letošní farní den byl věnovaný
Halahoji. Akce proběhla v neděli
12. 9. 2021 na Kostelíčku.
Halahoj zde představil svoji
činnost a nachystal několik
aktivit pro rodiny s dětmi.
Děkujeme všem dárcům, kteří
přispěli na sbírku pro Halahoj!

Mozkoherna a soutěž
ve vyjímání ježka z klece
Ve sváteční den 28. září 2021 si do
Domečku přišly vyzkoušet
mozkohračky Evy Fruhwirtové
desítky lidí. Proběhl také turnaj       
 o nejrychlejší vyjmutí ježka z klece.
Program se konal v rámci podzimní
série akcí Hlavolam 2021, která
připomíná 80 let od prvního vydání
knihy Záhada hlavolamu.

Nová naděje
Na začátku října proběhla první část školení pro naše mladé
začínající instruktory s názvem Nová naděje. V letošním
školním roce je čekají ještě dvě části a pak jejich vlastní
výstup. Halahoj se má na co těšit!







Prázdninová sezóna proběhla bez větších
problémů a 2. 10. 2021 jsme slavnostně
otevřeli Strojatín.

Strojatín
Budování na Strojatíně pokračovalo i v letošním roce   
 a to s cílem připravit tuto základnu na první
prázdninovou sezónu.
Během května se nám díky štědrým dárcům  podařilo
vybrat peníze na platformě Donio na nákup nových
dveří. Získali jsme také zaměstnanecký grant ČEZu na
výrobu podsadových stanů. Finančně nám také
pomohla výhra v táborové soutěži webu Volnočasuj, ze
které jsme koupili nové molitany do postelí. Tyto
finanční dary a granty nám výrazně pomohly při
dokončovacích pracích na Strojatíně.
Největší pomocí ale zůstávají naši vytrvalí a nadšení
brigádníci, kteří stále jezdí na dobrovolnické brigády, jež
probíhají už dva roky. Všem moc děkujeme!



Jáchym Šisler

Představujeme
členy vedení
Halahoje

Jak ses dostal k Halahoji?
K Halahoji jsem se dostal jako malý špunt,
když mě maminka dovedla do Holahoje,
což byl takový oddílek pro malé děti. 

Čím se v Halahoji zabýváš?
Zatím jsem spíše účastníkem všech akcí od zážitkových
víkendovek po brigády na Strojatíně, nebo pomocníčkem
na nějakých větších akcích (jako třeba bude Kostkohraní).
Ale časem snad i nějakou vlastní akci uspořádám. :-)  

Co tě na Halahoji baví?
Určitě lidi. Ať už jsou to skvělí instruktoři nebo moji
kamarádi z řad účastníků. Všichni v Halahoji jsou přátelští
lidé a s dost z nich se znám. A když někoho neznám, tak
právě Halahoj je skvělá příležitost se poznat. Nerad bych
aby to vyznělo jako klišé, ale mám pocit, že Halahoj je moje
druhá rodina.




